
Z A P I S N I K 

 sa Četvrte - posebne sjednice Prvog redovnog (proljećnjeg) zasijedanja 

u 2018. godini Skupštine Crne Gore 26. saziva, održane 21. i 22. marta 2018. 

godine 

 

Sjednica je počela 21. marta u 12 sati i 10 minuta. 

 Sjednici je predsjedavao Ivan Brajović, predsjednik Skupštine, a jednim 

dijelom sjednice, zbog spriječenosti predsjednika, Branimir Gvozdenović, 

potpredsjednik Skupštine. 

Predsjednik Skupštine je podsjetio da je ovo sjednica u redovnom 

zasijedanju posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i 

obavijestio da je dnevni red sjednice  
 
 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

 

U okviru premijerskog sata, pitanja predsjedniku Vlade postavili su 

poslanici: 

 

1. Branimir Gvozdenović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Demokratske partije socijalista Crne Gore: 

 „U susretima sa zvaničnicima EU u posljednje vrijeme se sve više 

intenziviraju konkretna pitanja oko podrške infrastrukturnim projektima u 

Crnoj Gori, u sklopu regionalnih i širih projekata.  

 Na samitu Zapadni Balkan-EBRD u Londonu krajem prošlog mjeseca, 

izjavili ste da su za Crnu Goru prioritetni regionalni projekti poput Jadransko-

jonske brze saobraćajnice, Jadransko-jonskog gasovoda, kao i modernizacija 

i širenje željezničke infrastrukture.  

 Šta konkretno očekujete u realizaciji ovih projekata u narednom periodu 

i da li Crna Gora može računati na sigurnu finansijsku podršku svojim 

prioritetima?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Branimir Gvozdenović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

2. Ervin Ibrahimović, predsjednik Kluba poslanika Bošnjačke stranke, 

Koalicije „Albanci odlučno“ (FORCA, DUA i Albanska alternativa) i Hrvatske 

građanske inicijative:  

„Šta Vlada Crne Gore preduzima u pravcu afirmacije i valorizacije 

prirodnih potencijala Plava i Gusinja?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

                                                           
 Izrazi koji su u ovom zapisniku upotrijebljeni za fizička lica u muškom rodu podrazumijevaju iste izraze i u 

ženskom rodu 
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Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Ervin Ibrahimović, a predsjednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

3. Andrija Popović, ovlašćeni predstavnik Kluba poslanika 

Socijaldemokrata Crne Gore i Liberalne partija Crne Gore:  

 „Šta Vlada Crne Gore preduzima kako bi se suzbila tzv. siva ekonomija, 

suzbijanjem nelegalnog rada i trgovine, a procjena je da se samo u turističkom 

sektoru nelegalnim radom gubi 300 do 400 miliona eura godišnje?  

 Ključni uzroci postojanja sive ekonomije u Crnoj Gori su nedovoljna 

vladavina prava, neadekvatan regulatorni okvir, nedovoljno efikasno i 

efektivno sprovođenje politika i zakona, relativno visoki troškovi poslovanja. 

lako ne postoje zvanični statistički podaci o visini neformalne, tzv. sive 

ekonomije u Crnoj Gori i o njenom procentualnom učešću u BDP-u, neka 

istraživanja su pokazala da se taj procenat kreće od 26-31%, u zavisnosti od 

definicije sive ekonomije?“ 

Duško Marković, predsjednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a predsjednik Vlade je odgovorio na komentar. 

 

Predsjednik Skupštine je konstatovao da je završen dio sjednice 

posvećen premijerskom satu i odredio pauzu. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 13 sati, a nastavljena u 13 sati i 05 minuta. 

 

Prešlo se na dio sjednice posvećen poslaničkim pitanjima. 

 

 

Mr Milutinu Simoviću, potpredsjedniku Vlade za ekonomsku politiku i 

finansijski sistem i ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1. Poslanik Miloš Nikolić: 

„Da li možete, radi javnosti, saopštiti ključne dosadašnje ekonomske 

benefite od gradnje prioritetne dionice auto-puta Smokovac-Mateševo?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Miloš Nikolić je komentarisao odgovor. 

2. Poslanik Nikola Rakočević: 

„Nakon usvajanja Zakona o izmjenama i dopunama Zakona o 

akcizama, usvojenog prošle godine u Skupštini Crne Gore, Vlada je nastavila 

da odgovorno slijedi agendu na integracionom putu Crne Gore u EU. Takođe, 

Vlada je obezbijedila preduslove da se prihodi u budžetu uvećaju, kao dio 

mjera konsolidacije javnih finansija. Kakve su implikacije na budžet povodom 
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akciznih roba, imajući u vidu da povećanje akcize za određene akcizne 

proizvode, kao što su duvanski proizvodi, u praksi svih zemalja imaju za 

posljedicu aktivaciju sivog trzišta? Kakvi su budući planovi Vlade u cilju 

dodatnog suzbijanja sive ekonomije i zaštite legalnih pravnih lica na tržištu i 

njihovih zaposlenih?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Nikola Rakočević je komentarisao odgovor. 

3. Poslanik Mihailo Anđušić: 

„Cijeneći značaj nedavno objavljenog prvog javnog poziva velikog IPARD 

programa po crnogorsku poljoprivredu, a siguran sam i po ukupan privredni 

rast i razvoj naše države, kako ocjenjujete dosadašnju dinamiku samog 

procesa javnog poziva kao i aktivnosti promocije ovog programa širom 

crnogorskih opština, najviše u smislu zainteresovanosti poljoprivrednih 

proizvođača za ovu vrstu podrške?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Mihailo Anđušić je komentarisao odgovor. 

4. Poslanik Mirsad Murić: 

„Da li je Ministarstvo poljoprivrede i ruralnog razvoja preduzelo sve 

mjere za sprječavanje pojave opasnih zaraznih bolesti kod krupne i sitne stoke 

u 2018. godini?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je mr Milutin Simović, 

potpredsjednik Vlade za ekonomsku politiku i finansijski sistem i ministar 

poljoprivrede i ruralnog razvoja, a Mirsad Murić je komentarisao odgovor. 

 

Mevludinu Nuhodžiću, ministru unutrašnjih poslova, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

1. Poslanica Nada Drobnjak: 

„Kako ocjenjujete ukupne rezultate Uprave policije u prošlih dvanaest 

mjeseci i kakva je, po Vama, trenutna bezbjednosna situacija u Crnoj Gori?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Nada Drobnjak je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Željko Aprcović: 

 „Kako je bezbjednost uvijek aktuelno pitanje, kao Kotoranina me 

interesuje da li se nastavljaju akcije policije u obračunu protiv organizovanih 

kriminalnih grupa kojim rukovodi „Operativni Tim Boka“ na području primorja, 

posebno Kotor – Novi - Tivat?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Mevludin Nuhodžić, ministar 

unutrašnjih poslova, a Željko Aprcović je komentarisao odgovor. 
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Pavlu Raduloviću, ministru održivog razvoja i turizma, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanica Jovanka Laličić: 

 „Uvažavajući činjenicu da je usvojen novi Zakon o planiranju prostora i 

izgradnji objekata, od koga se mnogo očekuje, da li će, po Vašim 

informacijama, ključni planski dokumenti za lokalne samouprave, PUP-ovi, 

prije svega za primorske opštine koje su započele aktivnosti na njihovoj izradi, 

biti usvojeni do Zakonom preciziranog roka? Da li je dati rok motivisao opštine 

da izradu istih ubrzaju, kako se one odnose prema zakonom utvrđenim 

obavezama i šta će Ministarstvo uraditi da supstituiše eventualno 

neusvajanje tih planskih dokumenata?  

Da li će država ispoštovati zakonom utvrđene rokove za izradu planske 

dokumentacije iz njene nadležnosti, čije je usvajanje oročeno novim 

zakonskim rješenjem?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar 

Ministarstva održivog razvoja i turizma, a Jovanka Laličić je komentarisala 

odgovor. 

 2. Poslanik Branko Čavor: 

 „Imajući u vidu da je proces legalizacije neformalno izgrađenih objekata 

u toku i da postoji veliki broj objekata u Crnoj Gori koji se moraju legalizovati, 

možete li nam objasniti koje su prednosti za građane koji pokrenu postupak 

legalizacije, a s obzirom na to da pokretanje postupka zahtijeva i određenu 

dokumentaciju, interesuje me koje su mjere preduzete da bi se legalizacija 

pojasnila i približila građanima?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Marko Čanović, generalni direktor 

Direktorata za razvoj stanovanja, a Branko Čavor je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „Imajući u vidu da je aktuelna treća faza Projekta rješavanja stambenih 

potreba građana po povoljnim uslovima - 1000 plus, koliko građana Crne Gore 

je uspješno riješilo svoje stambeno pitanje u prethodne dvije faze, a koliko 

očekujete da će riješiti u ovoj trećoj fazi i pod kojim uslovima će korisnici 

projekta biti u mogućnosti da se kreditno zaduže?” 

Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Marko Čanović, generalni direktor 

Direktorata za razvoj stanovanja, a Sanja Pavićević je komentarisala odgovor. 

4. Poslanica Maja Bakrač: 

„S obzirom na činjenicu da je Budva generator ubrzanog turističkog 

razvoja Crne Gore, koje su to aktivnosti koje će se sa nivoa Vlade Crne Gore 

pokrenuti i nastaviti kako bi Budva još snažnije doprinijela ostvarenju vizije 

Crne Gore kao respektabilne turističke destinacije u svjetskim razmjerama? 

 U kojoj fazi je, prema Vašim informacijama, status Prostorno 

urbanističkog plana Budva i da li će isti biti usvojen do roka koji je precizirao 

Zakon o planiranju prostora i izgradnji objekata?  
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Znamo da je u Budvi planirana i realizacija dva kapitalna projekta - 

unaprjeđenje i povećanje kapaciteta Marine Budva i uređenje šetališta na 

Slovenskoj plaži - Lungo mare. Kakav je trenutni status projekta Marina 

Budva; kada će biti raspisan konkurs za Lungo mare na Slovenskoj plaži i 

kakvi su planovi za naredni period kad su u pitanju aktivnosti koje će se sa 

nivoa Vlade Crne Gore, odnosno Ministarstva održivog razvoja i turizma, 

sprovoditi u vezi sa ova dva projekta?  

Da li, pored ovih projekata koje je Vlada Crne Gore u prethodnim 

godinama inicirala, postoje neki drugi projekti i aktivnosti koje je aktuelna 

lokalna budvanska uprava predložila s obzirom na to da je percepcija da je 

razvoj Budve značajno usporen otkako je trenutna uprava u Budvi na vlasti? 

Crna Gora je, dugi niz godina, u izvještajima i prognozama turističkih 

organizacija i institucija na međunarodnom nivou pozicionirana na visokim 

mjestima kad je u pitanju razvoj turizma. Mnoge institucije nas svrstavaju u 

najperspektivnije turističke destinacije svijeta.  

Budva, koja je i u domaćim i inostranim okvirima prepoznata kao 

metropola crnogorskog turizma, u posljednjih 15 godina doživjela je snažan 

turistički razvoj.  

S obzirom na to da takav nagli razvoj uslovljava i neminovne promjene 

izgleda i namjene prostora prije svega u dijelu priobalnog i obalnog područja, 

koje su to aktivnosti koje će se sa nivoa Vlade Crne Gore pokrenuti kako bi 

Marina Budva doprinijela razvoju Crne Gore kao nautičke destinacije i u vezi 

sa tim uređenja najljepšeg dijela Budve, šetališta duž Slovenske plaže? 

 Aktuelna budvanska uprava je, bar po riječima čelnika budvanske 

opštine, veoma ambiciozno, krajem 2016. godine, započela mandat. Koje je 

projekte lokalna uprava predložila Vladi Crne Gore, kao one koji će dodatno 

pozicionirati Budvu kao zamajac turističkog razvoja Crne Gore?  

Najznačajnija obaveza lokalne uprave svakako je donošenje PUP-a 

Budva, pa bi značajno bilo čuti koje je aktivnosti na ovom planu, prema Vašim 

informacijama, preduzela lokalna budvanska vlast?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar 

Ministarstva održivog razvoja i turizma, a Maja Bakrač je komentarisala 

odgovor. 

 5. Poslanik Tarzan Milošević: 

 „Molio bih odgovor vezano za izgradnju infrastrukturnih objekata na 

planini Bjelasici od strane 5 opština. U kojoj su fazi tenderi i da li će postavljeni 

rok biti ispoštovan od strane Vlade, odnosno da li realizacija projekata koje 

realizuje Direkcija za javne radove ide predviđenom dinamikom?” 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Tomić, sekretar 

Ministarstva održivog razvoja i turizma, a Tarzan Milošević je komentarisao 

odgovor. 
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Nikoli Janoviću, ministru sporta, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Andrija Popović: 

 „Šta Ministarstvo sporta, odnosno Vlada Crne Gore preduzimaju kako bi 

se poboljšala nedovoljna sportska infrastruktura u Crnoj Gori; bez državnog 

stadiona i stadiona sa atletskom stazom, sa malim brojem kvalitetnih bazena, 

sportskih dvorana, fudbalskih igrališta, otvorenim sportskim poligonima? 

 Šta ćete uraditi da se sanira posebno kritična situacija u Kotoru, a jedna 

je od rijetkih crnogorskih opština bez sportske dvorane, koja se gradi već 

osam godina i sa zatvorenim bazenom, koji je u fazi rekonstrukcije i van 

funkcije već godinu dana, a naša država stoji iza oba projekta?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

Andrija Popović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Zašto još uvijek nije usvojen Nacionalni program razvoja sporta za 

period 2018 - 2021. godina, iako se radi o striktnoj zakonskoj obavezi i da li 

je zbog nepostojanja Nacionalnog programa razvoja sporta, na bazi koga je 

jedino moguće na zakonit način utvrditi potrebe u sportu i visinu neophodnih 

budžetskih sredstava za finansiranje tih potreba, ugrožen postupak fer i 

nediskriminatorne raspodjele finansijskih sredstava sportskim subjektima?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Nikola Janović, ministar sporta, a 

mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

 

Osmanu Nurkoviću, ministru saobraćaja i pomorstva, poslanička 

pitanja postavili su: 

 

1. Poslanica Daliborka Pejović: 

„Kako mislite da, shodno izmjenama Zakona o putevima čl. 16 i 64 

(„Službeni list RCG, br.42/04 i „SIužbeni list CG, br. 21/09, 54/09, 40/10, 

73/10, 36/11, 40/11 i 92/17), omogućite postavljanje kontrolnonaplatne 

rampe na putu Krstac-Lovćen i mjestu Bjeloši na putnom pravcu Cetinje-

lvanova korita u Nacionalnom parku Lovćen, obzirom da je Direkcija za 

saobraćaj već na zahtjev ovog Javnog preduzeća odgovorila negativno svojim 

dopisom od 23.01.2018. godine?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Daliborka Pejović je 

komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Mihailo Anđušić: 

 „Koji je realni rok za završetak dvije sad već započete investicije od 

vitalnog značaja za saobraćaj u Glavnom gradu: drugu fazu zaobilaznice u 

Golubovcima i izgradnju bulevara kroz Donju Goricu?“ 
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Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Mihailo Anđušić je 

komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Marija Ćatović: 

 „S obzirom da je Vlada Crne Gore Budžetom za 2018. godinu 

predvidjela rekonstrukciju magistralnog puta M2 Tivat - Jaz izgradnjom 

bulevara u vrijednosti od 19,2 miliona eura, moje pitanje upućeno Vama bi 

glasilo - Kada će otpočeti radovi na istom?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Marija Ćatović je 

komentarisala odgovor. 

 4. Poslanik Ervin Ibrahimović: 

 „Da li Vlada Crne Gore planira u 2018. godini rekonstrukciju i 

modernizaciju dijela regionalnog puta Rožaje - Vuča?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Ervin Ibrahimović je 

komentarisao odgovor. 

 5. Poslanik Adrijan Vuksanović:  

 „Kada će biti završena magistralna dionica na relaciji Cetinje - Budva?“ 

Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Adrijan Vuksanović je 

komentarisao odgovor. 

 6. Poslanik Momčilo Martinović: 

 1) „Kada možemo očekivati konačan završetak radova na magistralnom 

putu M-2.3 (M-10) dionica Podgorica - Cetinje - Budva?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva. 

 2) „Možete li nas informisati o aktuelnostima i aktivnostima na 

realizaciji, kao i rokovima za završetak putnog pravca Cetinje – Lovćen - 

Krstac, sa posebnim osvrtom na dionicu Krstac - Kuk - Ivanova Korita?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Momčilo Martinović je 

komentarisao odgovor. 

 7. Poslanik Nikola Rakočević: 

 „Kada je finalni rok za otpočinjanje radova na projektu rekonstrukcije 

starog puta dionice od KP doma do Vranjskih njiva, kao i kada je planiran 

završetak radova i puštanje puta u punu funkciju?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Nikola Rakočević je 

komentarisao odgovor. 

 

 



- 8 - 
 

 8. Poslanik Mirsad Murić: 

 „Do koje faze je stigla izgradnja pristupne saobraćajnice do planine 

Štedim, opština Rožaje, na relaciji Daciće - Štedim i kada se može očekivati 

puštanje u saobraćaj ovog za turizam Rožaja značajnog infrastrukturnog 

objekta?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 17 sati, a nastavljena u 17 sati i 05 minuta. 

 

 9. Poslanik Tarzan Milošević: 

 „Obzirom da Direkcija za saobraćaj i Ministarstvo saobraćaja imaju 

planiranu izgradnju više objekata, da li će svi biti realizovani u roku, odnosno 

prije početka turističke sezone? Prevashodno mislim na putne pravce koji su 

u značajnoj mjeri podsticaj za dinamičniji rast ekonomije i bolju turističku 

ponudu?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Muamer Hajdarpašić, državni 

sekretar u Ministarstvu saobraćaja i pomorstva, a Tarzan Milošević je 

komentarisao odgovor. 

 

Dr Sanji Damjanović, ministarki nauke, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Radule Novović: 

 „Dokle se stiglo u razvoju našeg naučnog i inovativnog sistema u smislu 

snažnijeg povezivanja sa privredom; kakva su iskustva iz ranijih ciklusa 

finansiranja naučnih projekata i koji su glavni pravci razvoja u narednom 

periodu?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Godinu i po dana pošto ste stupili na funkciju ministarke nauke, vidljivi 

su rezultati Vašega rada. Kao Nikšićanka, posebno sam zainteresovana za 

razvoj Tehnopolisa, kao segmenta realizacije strategije uspostavljanja 

decentralizovanog modela Naučno-tehnološkog parka u Crnoj Gori. 

Tehnopolis, kao  i njegova prva faza, jedan je od najznačajnijih subjekata u 

zahtjevnom poslu mijenjanja modela ekonomskog razvoja k inovativnoj i 

ekonomiji zasnovanoj na znanju i kreativnosti. Jeste li zadovoljni njegovim 

dosadašnjim radom i šta Vam je u planu budućih aktivnosti s obzirom na to 

da Tehnopolis nije samo pitanje nikšićke, već državne ekonomske održivosti?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je dr Sanja Damjanović, ministarka 

nauke, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 
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 Darku Radunoviću, ministru finansija, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanica Daliborka Pejović: 

 „Da li ste razmotrili akt Privrednog suda Crne Gore kojim se traži 

preispitivanje zahtjeva radnika IMO Košute Cetinje (njih 697) za isplatom šest 

zarada iz 1998. godine i to na način da se iznos opredijeljen Fondu za razvoj 

Crne Gore u vrijednosti od 1.266.781,65 DM vrati u stečajnu masu i iz te 

naknadno pribavljene stečajne mase eventualno ispune njihovi zahtjevi?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Daliborka Pejović je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Predrag Sekulić: 

 „Koliko je novca u proteklih 11 godina (od 1. januara 2007. godine) kroz 

kapitalni budžet uloženo u infrastrukturne objekte u Crnoj Gori i koji su to 

najznačajniji infrastrukturni objekti koji su finansirani na ovaj način?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Predrag Sekulić je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Sanja Pavićević: 

 „U vezi aktivnosti koje Vlada Crne Gore sprovodi na uvođenju 

elektronskih servisa, smatram da građane interesuje u dijelu nadležnosti 

Ministarstva finansija, u kojoj su fazi uvođenje elektronske registracije 

preduzeća u Poreskoj upravi i uvođenje e-katastra, odnosno mogućnosti 

registracije nepokretnosti elektronskim putem?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Darko Radunović, ministar 

finansija, a Sanja Pavićević je komentarisala odgovor. 

 

Dragici Sekulić, ministarki ekonomije, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Danijel Živković: 

 „Koliko je učešće velikih privrednih subjekata iz Pljevalja u ukupnom 

izvozu Crne Gore?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Danijel Živković je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanica Marta Šćepanović: 

 „Koji broj malih hidroelektrana trenutno postoji u Crnoj Gori i koje 

benefite one generišu na lokalne zajednice?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi. 

Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor i postavila 

dopunsko pitanje: 

„Zašto građani moraju da plaćaju otkup struje iz malih elektrana, 

odnosno naknadu za obnovljive izvore energije? Kakva je praksa u Evropi i da 
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li po istom modelu građani u regionu, na primjer u Srbiji, plaćaju ove 

subvencije?“ 

 Dragica Sekulić, ministarka ekonomije, dala je odgovor na dopunsko 

pitanje. 

 3. Poslanik mr Aleksandar Damjanović: 

 „Kakvi su planovi Vlade Crne Gore u vezi privrednog društva 

"Elektroprivreda Crna Gora" A.D, imajući u vidu činjenicu da je izmjenama i 

dopunama Zakona o budžetu Crne Gore za 2018. godinu predviđeno da se za 

djelimičan otkup akcija kompaniji A2A isplati 70 miliona evra budžetskih 

sredstava i da Ii je, shodno navedenom, Vlada Crne Gore definitivno odustala 

od opcije pronalaženja novog partnera za EPCG?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi. 

 Odgovor na poslaničko pitanje dala je Dragica Sekulić, ministarka 

ekonomije, a mr Aleksandar Damjanović je komentarisao odgovor. 

  

Zoranu Pažinu, potpredsjedniku Vlade za politički sistem, unutrašnju i 

vanjsku politiku, ministru pravde i rukovodiocu Ministarstva evropskih 

poslova, poslaničko pitanje postavio je 

 

1. Poslanik Andrija Nikolić: 

„Koji su, po Vama, najznačajniji rezultati posjete predsjednika Evropske 

komisije Žan Klod Junkera Crnoj Gori, te najmarkantnije poruke iz nove 

Strategije EU - Vjerodostojna perspektiva proširenja i pojačana saradnja EU sa 

Zapadnim Balkanom?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, potpredsjednik Vlade 

za politički sistem, unutrašnju i vanjsku politiku, ministar pravde i rukovodilac 

Ministarstva evropskih poslova, a Andrija Nikolić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

Sjednica je prekinuta u 19 sati, a nastavljena sjutradan (22. marta) u 

12 sati i 15 minuta. 

 

 Dr Kenanu Hrapoviću, ministru zdravlja, poslanička pitanja postavili su: 

  

1. Poslanica Marta Šćepanović: 

 „U periodu od 01.01.2017 - 01.03.2018 godine, koliko je novca 

utrošeno na rekonstrukciju Kliničkog centra Crne Gore i nabavku medicinske 

opreme za Klinički centar Crne Gore (sopstvena sredstva-donacije) i koji su 

konkretno projekti u pitanju, odnosno medicinska oprema?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Marta Šćepanović je komentarisala odgovor.  
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2. Poslanica Marija Ćatović: 

 „Koliko ste novca iz budžeta izdvojili za sanaciju bolnice Risan i kada 

ćete otpočeti sa radovima po istom, jer je bolnici Risan to sada hitno i 

neophodno? Ovo govorim iz ličnog iskustva koji sam doživjela prilikom moje 

posjete bolnici gdje je fasada bolnice u katastrofalnom stanju, što se najbolje 

vidi u vrijeme kišnih dana i šta je sa tako prijeko potrebnim skenerom koji ne 

radi već godinu dana?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Marija Ćatović je komentarisala odgovor.  

 3. Poslanik Suad Numanović: 

 „Crna Gora je, zahvaljujući zakonskoj obavezi vakcinacije i visokom 

nivou obuhvata djece sa vakcinama, bila pošteđena ozbiljnih posljedica 

zaraznih bolesti. Kakvo je trenutno stanje sa procentom vakcinisane djece u 

Crnoj Gori?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Kenan Hrapović, ministar 

zdravlja, a Suad Numanović je komentarisao odgovor.  

 

Kemalu Purišiću, ministru rada i socijalnog staranja, poslanička pitanja 

postavili su: 

 

 1. Poslanik Andrija Popović: 

 „Šta Vlada, odnosno Ministarstvo rada i socijalnog staranja preduzima 

kako bi se poboljšao status samohranih roditelja, kojih u Crnoj Gori, prema 

posljednjim podacima, ima oko 30,000?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Andrija Popović je komentarisao odgovor.  

 2. Poslanica Branka Tanasijević: 

 „Pošto je jedan od najsvrsishodnijih načina prevencije socijalne 

isključenosti lica sa invaliditetom povećanje njihove zaposlenosti, interesuje 

me koliko je poslodavaca u 2017. godini zaposlilo lica sa invaliditetom, a 

koliko je njih koristilo alternativnu mogućnost - uplaćivanje sredstava u Fond 

za profesionalnu rehabilitaciju i zapošljavanje lica sa invaliditetom, u skladu 

sa Zakonom o profesionalnoj rehabilitaciji i zapošljavanju lica sa 

invaliditetom?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Branka Tanasijević je komentarisala odgovor.  

 3. Poslanica Maja Bakrač: 

 „Kada će biti trajno riješeno pitanje prostora i uslova za rad Dnevnog 

centra za djecu sa smetnjama u razvoju Herceg Novi, imajući u vidu činjenicu 

da isti ima potpisan privremeni ugovor do marta 2019. godine?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je Kemal Purišić, ministar rada i 

socijalnog staranja, a Maja Bakrač je komentarisala odgovor.  
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Aleksandru Bogdanoviću, ministru kulture, poslanička pitanja postavili 

su: 

1. Poslanica Jovanka Laličić: 

„Koliko će, po Vašem mišljenju, program „Kulturne rute Savjeta Evrope“ 

koji ste nedavno predstavili u Podgorici, doprinijeti promovisanju kulturne 

raznolikosti i identitetskih osobenosti Crne Gore, lokalnih zajednica posebno 

ruralnih sredina? 

Šta Ministarstvo na čijem ste čelu planira da preduzme u narednom 

periodu na planu promocije ovog programa, uključivanja lokalnih zajednica, 

privrednih subjekata i udruženja iz Crne Gore u realizaciji istog i da li ćete 

inicirati da se pojedini lokaliteti već u ovom momentu uključe u kulturne rute?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Jovanka Laličić je komentarisala odgovor. 

 2. Poslanik Dragutin Papović: 

 „Koliko je kulturnih projekata i programa realizovano tokom 

sprovođenja Programa razvoja kulture u Nikšiću; koliko je novca za to 

utrošeno i da Ii su ostvareni postavljeni ciljevi ovog Programa?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Dragutin Papović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanica Aleksandra Vuković: 

 „Značaj Matice crnogorske na učvršćivanju i razvijanju nacionalnog i 

kulturnoga identiteta Crnogoraca, afirmaciji nacionalnog i kulturnog identiteta 

drugih naroda koji žive u Crnoj Gori, kao i njen doprinos ostvarivanju 

nezavisnosti Crne Gore, od njenoga osnivanja 1993. godine do danas je 

nemjerljiv. Kako je 2008. godine donesen Zakon o Matici crnogorskoj, to se 

ona jasno pozicionirala kao jedna od vodećih institucija u kojoj se oblikuje i 

definiše crnogorski identitet, kroz izdavačku djelatnost i savremena čitanja 

istorije, kao i umjetnosti. Pošto Matica crnogorska nema svoje kancelarije u 

svim gradovima Crne Gore (Podgorica-sjedište, Cetinje, Herceg Novi, Bar, 

Kotor, Danilovgrad, Mojkovac, Berane), zanima me postoji li mogućnost da 

Ministarstvo kulture pomogne da se u što skorije vrijeme otvori kancelarija 

Matice crnogorske u Nikšiću, s obzirom na veličinu grada i potrebu da se 

vrijednosti koje predstavlja Matica približe Nikšićankama i Nikšićanima?“ 

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture, a Aleksandra Vuković je komentarisala odgovor. 

 4. Poslanica Ana Nikolić: 

 „Koliko snažno i na koji način Inicijativa Kulturne rute Savjeta Evrope 

može pozitivno uticati na razvoj kulturnog turizma u crnogorskoj Prijestonici?“ 

 Odgovor na pitanje poslanica zahtijeva i u pisanoj formi.  

 Odgovor na poslaničko pitanje dao je Aleksandar Bogdanović, ministar 

kulture. 
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Dr Damiru Šehoviću, ministru prosvjete, poslanička pitanja postavili su: 

 

 1. Poslanik Radule Novović: 

 „U kojoj fazi je realizacija projekta Fond za talente; da li je i u kojoj mjeri 

zaživio i kakva su očekivanja?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Radule Novović je komentarisao odgovor. 

 2. Poslanik Adrijan Vuksanović: 

 „Koliko ste zadovoljni sprovođenjem reformi obrazovanja? Gdje vidite 

željena poboljšanja, a gdje je potrebno uložiti dodatne napore?“ 

 Odgovor na pitanje poslanik zahtijeva i u pisanoj formi.  

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Adrijan Vuksanović je komentarisao odgovor. 

 3. Poslanik Bogdan Fatić: 

 „U kojoj fazi je realizacija projekta izgradnje Univerzitetskog centra u 

Beranama i kada će biti stavljen u funkciju?“ 

Odgovor na poslaničko pitanje dao je dr Damir Šehović, ministar 

prosvjete, a Bogdan Fatić je komentarisao odgovor. 

 

*  *  * 

 

 Sjednica je završena 22. marta u 14 sati i 40 minuta. 

 Prekucani fonografski zapis sa sjednice čini sastavni dio ovog zapisnika.  

 

Broj: 00-61/18 - 4/1 

Podgorica,  22. mart 2018. godine 
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GENERALNI SEKRETAR                                                              PREDSJEDNIK  

                                                                                                   

 Aleksandar Jovićević                                                                   Ivan Brajović 


